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کوتاه ترین قصه پیروزی
محمدرض�ا کردلو: بعضی روزهای تقویم ش��بیه 
مس��افرانی هستند که سالی یک بار میهمان آدم 
می ش��وند، می گویند و می ش��نوند، خوش و بش 
می کنند و حس��ابی آدم را سر حال می آورند. یک 
شب هم بیش��تر نمی مانند که حسن  همجواری 
خراب تکرار دیدار نش��ود. 8 آذر از آن روزهاست. 
وقتی می رسد، آدم حتی هوارهایی را که 24 سال 
قبل در کوچه و خیابان  زده با جزئیات به یاد می آورد. 
مثل من که به خاطر این برد، مدرسه مان تعطیل 
ش��د. با سرعتی شبیه سرعت رکورددار دوی صد 
متر راهی خانه شدم. کیفم را یک گوشه انداختم 
و راهی کوچه و خیابان شدم و تا جایی که می شد 
دویدم و داد و بیداد. و مردم خوشحال ترین مردمی 
بودند که تا آن روز می دیدم. بعدش هم راس��تش 
را بخواهید هیچ خوشحالی ای شبیه آن خوشحالی 
نشد؛ کوتاه ترین قصه در بلندترین معنا. ما از دروازه 
جهنم راهی بهشت شدیم. از دل ناامیدی، امیدوارانه 
پر کشیدیم. از میان آتش ققنوس وار پرواز کردیم 
و در هوای سرد آذرماه، حسابی گرم شدیم، عرق 
کردیم از بالا و پایین پریدن. آخ که چه روزی بود. 
باید آنجا باشید تا بدانید. باید 8 آذر 76 به امروزتان 

سفر کند تا حس شوق آن روز را بچشید. 
می دانید؟ آدم ها حرف هایی دارند که در شرایط 
عادی از گوش کس��ی تو نم��ی رود. مخاطب اصلا 
توجهی به آن حرف ها نمی کند. برایش مهم نیستند 
اصلا. باید وقتش برسد؛ وقتش مثل زمانی که جواد 
خیابانی پشت میکروفن گزارش بازی برگشت ایران 
� استرالیا در ملبورن رفت. یک بار دیگر این گزارش 
را گوش کنید. صدایی خس��ته که تلاش می کند 
ناامیدی اش را در میان کلماتی که می گوید پنهان 
کند. آن صدا، صدای همه  ما بود که در سخت ترین 
شرایطی که می شد، قرار بود به جام جهانی برویم. 
یعنی قرار نبود، ما قرار را عوض کردیم. ایران با تیمی 
متشکل از بازیکنانی که از همه جای ایران بودند و 
در چهره شان صفا و لوطی گری جنوب شهر و روستا 
داد می زد، قرار را عوض کرد. تکلیف جام جهانی 98 
را ایران روش��ن کرد. انتهای فهرست حاضران در 
جام جهانی بیشتر از یکی جا نداشت. یا ما یا استرالیا. 
»ما« در آن جایگاه نشست و ما صعود کردیم. ما به 
خیابان ها ریختیم و همه ما شبیه ویرا، بعد از گل 
پیروزی، وقتی رفت سراغ سیگار نصفه و نیمه ای که 
روی زمی��ن انداخته بود، رفتیم تا کار نصفه و  نیمه 
را تمام کنیم. پیروزی در استادیوم ملبورن، همان 
سیگار نصفه و نیمه بود. کاری می خواست کارستان 
که در تهران و شهرهای دیگر باید این کار نصفه و نیمه 
را تمام می کردیم. آن انرژی باید آزاد می شد تا نام 
ایران بلندتر از همیشه شنیده شود. و این اتفاق افتاد 

و انگار خرمشهر آزاد شده باشد. 
خدا حمیدرضا صدر را هم رحمت کند که اگر 
نبود شاید کسی حوصله نمی کرد این بخش مهم از 

کتاب دیوید گلدبلات، نویسنده انگلیسی...
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از انتقادات نسبت به محتوای برخی آثار روی پرده 
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و آژانس در قبال فروش زیردریایی اتمی به استرالیا 
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ون     اُ   میکر
بلای جان   واکسن گریزان

 اعتماد   مجلس  
به     نوری

   حجم صادرات کشور در این مدت 31 میلیارد 
و واردات 32 میلیارد دلار بوده است

با شیوع ویروس جدید کرونا در دنیا وزیر بهداشت خواستار رعایت جدی 
 نمایندگان به وزیر پیشنهادی آموزش و پرورشپروتکل های بهداشتی از سوی مردم و انجام واکسیناسیون شد

 194 رأی موافق دادند

تیترهای امروز

گروه سیاسی: رئیس قوه  قضائیه درباره مطالبات مردم 
و نمایندگان ملت درباره رسیدگی به ترک فعل برخی 
مسؤولان در انجام وظایف قانونی شان گفت: طبق قانون 
هر ترک فعلی جرم نیست و در این زمینه نیاز به قانون 

وجود دارد. 
حجت الاسلام و المسلمین غلامحسین محسنی اژه ای 
در جلس��ه مش��ترک اعضای ش��ورای عالی قضایی با 
نمایندگان مجلس که به مناسبت روز مجلس برگزار شد، 
با گرامیداشت یاد و خاطره عالم مبارز، شجاع و وارسته، 
آیت الله شهید سیدحسن مدرس از او به عنوان فردی 
با ایمان، خداشناس و آشنا به مسائل روز و پرهیزکار از 
مظاهر دنیا یاد کرد که در مقابل بیگانگان و عوامل مزدور 
بیگانه ایستاد. وی خاطرنشان کرد: مجلس یازدهم نیز به 
کمک دولت آمد و به تأسی از شهید مدرس در مقابل 
زیاده خواهان و شیطان بزرگ و کسانی که می خواستند 
با ظلم و فساد مردم را تحت فشار قرار دهند ایستاد و 
با وضع قانون مسیر را عوض کرد و برای کشور قدرت 

و اقتدار آفرید. 
رئیس قوه  قضائی��ه از مجلس به عنوان نقطه ثقل 
کش��ور، خانه ملت و عص��اره فضایل ملت ی��اد کرد. 
محسنی اژه ای با اشاره به وظایف و اختیارات مجلس در 
وضع قانون و نظارت بر اجرای قوانین و سوال و استیضاح 
دولتمردان تصریح کرد: مجلس می تواند منشأ قدرت در 
نظام باشد و هم  خودش جلوی بیگانگان بایستد و هم 
س��ایر قوا را در ایستادگی مقابل فشار های دشمنان و 

انحرافات یاری دهد. 
رئیس دس��تگاه قضا در بخش دیگری از سخنانش 
اظهار داشت: امروز دولت سیزدهم و در رأس آن شخص 
رئیس جمهور با دلسوزی و خیرخواهی و با تمام توان و 
قدرت و با وقت گذاش��تن به دنبال ارتقای نظام و رفع 
مشکلات و گرفتاری ها هستند. محسنی اژه ای افزود: قوه  
قضائی��ه نیز در جهت تحقق اهداف نظام و ارزش های 
الهی و جلوگیری از انحرافات و برقراری و توسعه عدالت 
و برخورد بدون تبعیض با همه مظاهر فساد و مفسدان 

تلاش مضاعف دارد. وی خاطرنش��ان کرد: امروز ۳ قوه 
باید در تعامل و همکاری با همدیگر آسیب شناسی های 
جدی داشته باشند و راه حل های مناسب برای مشکلات 
پیدا کنند و در یک هم افزایی، نقش��ه های دشمنان و 
گرفتاری هایی را که مستکبران غرب و سایر طواغیت 

برای مردم ایجاد کرده اند، خنثی کنند. 
رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه امت اسلامی و مردم 
غیور و شهیدپرور ایران می توانند تحریم های دشمنان را 
خنثی کنند، اظهار داشت: اگر ۳ قوه دست به دست هم 
دهند و از ظرفیت مردم استفاده کنند، قطعا می توانند 
علاوه بر خنثی کردن تحریم ها از مشکلاتی که دشمنان 
ایجاد کرده یا به خاطر برخی سوءمدیریت ها به وجود 
آمده عبور کرده و به قله و اهداف متعالی نظام برسند. 
وی لازمه این مس��اله را درک ش��رایط و دستیابی به 
اش��تراک نظر درباره مشکلات و راه حل های متناسب 
با آن و حرکت هماهنگ قوا و همیاری مردم دانس��ت. 
محسنی اژه ای با بیان اینکه درباره برخی موضوعات خلأ 
قانونی وجود دارد، از آمادگی دس��تگاه قضا برای ارائه 
لایحه و همکاری برای رفع این خلأ ها خبر داد اما این 
نکته را هم متذکر شد که مجلس و قوه  قضائیه باید با 
همدیگر هم اندیش��ی کنند تا لوایح در صحن مجلس 
معطل نماند یا با پیشنهادات مختلف تغییرات فوق العاده 
پیدا نکند و هم زودتر به نتیجه برسد و هم قانون دقیق تر 
و جامع تری تصویب شود. رئیس قوه  قضائیه با اشاره به 
موضوع حدنگاری )کاداستر( گفت: در سال 99 و 6 ماه 
نخست امسال که بودجه مناسبی برای این کار در نظر 
گرفته ش��ده، بیش از 4۰ س��ال گذشته در این زمینه 
حرکت شده است. محس��نی اژه ای گفت: تاکنون 7۱ 
میلیون کلینیک در کش��ور حدنگاری شده که بخش 
اعظم آن مربوط به یک سال و نیم اخیر بوده است و با 
تزریق بودجه این روند با قدرت بیشتری ادامه می یابد. 

  هر ترک فعلی جرم نیست
رئیس عدلیه درب��اره مطالبات مردم و نمایندگان 
ملت درباره رس��یدگی به ترک فعل برخی مسؤولان 

در انجام وظایف قانونی شان گفت: طبق قانون هر ترک 
فعلی جرم نیست و در این زمینه نیاز به قانون وجود 
دارد. وی افزود: قوه  قضائیه باید دس��تگاهی باشد که 
بیشتر از همه به قانون احترام می گذارد و قانونی عمل 
می کند، چرا که اگر قانون ملاک نباشد و بخواهیم با 
سلیقه و نظر خود عمل کنیم، مشکل  آفرین خواهد بود. 
محسنی اژه ای با اشاره به برگزاری ۱۰ نشست مشترک 
با نمایندگان و کمیسیون ها و فراکسیون های مختلف 
مجلس در مدت کوتاهی که تصدی دستگاه عدلیه را 
بر عهده گرفته، اظهار داشت: نمایندگان نزدیک ترین 
افراد به مردم هستند و از جزئیات مشکلات و زندگی 
روزمره آنها با اطلاعند و می توانند نقش مؤثری در حل 
مشکلات ایفا کنند. وی ادامه داد: نمایندگان می توانند 
مشکلات مردم را از طریق سازوکارهای قانونی مناسب 
همچون وضع قانون و نظارت و پیگیری دنبال کنند و 
ما هم از نظرات وکلای ملت برای حل مشکلات مردم 
استقبال می کنیم. رئیس قوه  قضائیه با اشاره به همگرایی 
۳ قوه اظهار داشت: امروز فرصت خوبی برای خدمت به 
مردم فراهم شده که اگر از این فرصت استفاده نکنیم 
و از دس��ت برود در پیشگاه خدا، مردم و وجدان خود 

جوابگو نخواهیم بود. 
محسنی اژه ای در ادامه به بیان چند مساله مهم که در 
اولویت و دستور کار جدی قوه  قضائیه قرار دارد، پرداخت 
و از مجلس خواست عدلیه را در تحقق این اولویت ها 
یاری دهد. رئیس قوه  قضائیه کاهش اطاله دادرسی و 
کوتاه کردن فرآیند رسیدگی به پرونده های قضایی را از 
نخستین برنامه های قوه  قضائیه در »دوره تحول و تعالی« 
عنوان کرد و گفت: در حال حاضر بیش از 2 هزار عنوان 
مجرمانه داریم که اگر به همین ترتیب رو به افزایش باشد، 
پرونده ها هر روز بیشتر خواهد شد. وی بر همین اساس 
بر لزوم کاه��ش جرم انگاری و قضازدایی تأکید کرد و 
گفت قوه  قضائیه به دنبال ارائه لوایحی در این باره است. 
رسیدگی »عالمانه، عادلانه، بموقع و دقیق« از دیگر 
اولویت های قوه  قضائیه در دوره تحول و تعالی عنوان 

ش��د که رئیس دستگا قضا تأکید کرد: اگر بخواهیم 
چنین کاری کنیم، به نیرو های متخصص نیاز داریم 
که بتوانند با فراغ بال و بی دغدغه وظایف خود را انجام 
دهند. محسنی اژه ای افزود: اگر یک قاضی در دادسرا 
یا دادگاه در روز بخواهد 7 تا ۱۰ پرونده و حتی بیش 
از آن را بررس��ی کند و انواع و اقسام پرونده ها نیز به 
او ارجاع شود، چگونه می توان انتظار داشت سریع و 
دقیق کارش را انجام دهد. وی گفت در بازدید هایی 
که از دادسرا ها و دادگاه ها داشته به چشم خود دیده 
در برخ��ی فضا ها حتی جای کار متعارف هم وجود 
ن��دارد و بعض��ا در یک م��اه ۳۰۰ پرونده هم به یک 
شعبه ارجاع می شود. رئیس قوه  قضائیه گفت: امروز 
تلاش قوه  قضائیه این است که هر چه می شود هزینه 
کمت��ر برای مردم ایجاد کند و یکی از چیز هایی که 
هزینه ها را کاهش می دهد، توس��عه رسیدگی های 

الکترونیکی است. 
محسنی اژه ای در عین حال گفت: این کار نیازمند 
تخصیص بودجه مناس��ب اس��ت که تاکنون با وجود 
تصویب ارقامی برای آن در قانون بودجه پرداخت نشده 
است. وی گفت: در تلاشیم برای مردم بویژه کسانی که 
نه پای آمدن، نه زبان گفتن و نه قلم نوشتن دارند و نه 
پول وکیل و هزینه دادرسی و کارشناسی دارند، کاری 
کنیم که به حق خود برسند. محسنی اژه ای تأکید کرد: 
تحقق این مساله نیازمند نیرو، امکانات و بودجه مناسب 
است که از مجلس می خواهیم به این مساله توجه داشته 
باشد، چرا که اکنون با این بودجه ای که برای قوه  قضائیه 
در نظر گرفته شده، انجام تکالیفی که قانون بر دوش 

همکاران ما قرار داده امکان پذیر نیست. 
  قالیباف: آب، اقتصاد و جمعیت 3 اولویت کشور هستند

رئیس مجلس ش��ورای اسلامی نیز در این نشست 
اظهار داشت: داش��تن روحیه میدانی و جهادی برای 
پیگیری موضوعات در صحن مجلس بسیار مهم است 
و این ظرفیت در قوا وجود دارد که بتوانیم طرح تحول 
ساختار اقتصادی را به صورت مشترک با یکدیگر پیگیری 

کرده و آن را ارتقا دهیم. محمدباقر قالیباف تصریح کرد: 
امروز ما در کشور ۳ مشکل داریم که باید با اولویت به 
آنها رسیدگی کرد؛ مشکل اول، مشکل اقتصادی است و 
سپس مشکل آب و جمعیت که در برخی نقاط کشور و 
در برخی روستاها با تانکر آب شرب به مردم می رسانند. 
همچنین در بحث جمعیت هم بحث موالید، مهاجرت 
و اختلاف طبقاتی مطرح اس��ت که متأسفانه هر روز 
این اختلاف طبقاتی بیش��تر شده و شاهد آن هستیم 
این ناترازی ها که زاییده تصمیمات همه ما است کشور 
را دچار مشکل کرده است. قالیباف با بیان اینکه برای 
نظارت دقیق نیازمند شفاف س��ازی، هوشمندسازی و 
مردمی سازی هستیم، ادامه داد: بحثی که تحت عنوان 
»سوت زنی« مطرح شد، در واقع مبارزه با فساد از طریق 
حمایت از افش��اکنندگان فس��اد بود. ۵۵ درصد فساد 
در دنیا از همین طریق کش��ف ش��ده است و تنها 4۵ 
درصد فساد از طریق دستگاه های دولتی در دنیا کشف 
می شود. در این زمینه قوانین مهمی در همه کشورهای 
دنیا وجود دارد که باید در کش��ور ما نیز در این زمینه 

قانونگذاری شود. 
رئیس مجلس با تأکید بر اینکه اگر از خصوصی سازی، 
فساد بیرون می آید، باید مورد بررسی قرار گیرد گفت: اگر 
از ابتدا این فساد بررسی می شد، شاهد ضربه خوردن به 
بیت المال نبودیم. اگر جلوی فساد در این مرحله گرفته 
نش��ود، فساد به بخش سیاسی و رقابت های انتخاباتی 
تسری پیدا می کند که الان شاهد هستیم برخی افراد 
فضایی ایجاد می کنند که گویا همه مس��ؤولان مفسد 
هس��تند، در حالی که این کارشان غلط و غیراخلاقی 
است. قالیباف ادامه داد: اگر به دنبال هماهنگی اثربخش 
میان قوه  قضائیه و مجلس هستیم، پیشنهاد می کنم یک 
کمیسیون مشترک مداوم و مستمر بین مجلس و قوه  
قضائیه شکل گیرد تا پیگیری ها را انجام دهد و در نهایت 
باید خروجی این کمیسیون مشترک در جلساتی که 
بین مجلس و قوه  قضائیه به صورت مشترک تشکیل 

می شود، ارائه شود. 
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رئیسی پس از شرکت در اجلاس اکو در عشق آباد به تهران بازگشت؛  امضای قرارداد مهم انتقال گاز از ترکمنستان به آذربایجان از مسیر ایران

توافق شمال، ره آورد  عشق آباد
 حل مشکل تأمین گاز استان های شمالی در زمستان، رفع نگرانی درباره تأمین سوخت مراکز صنعتی و نیروگاه ها، ترک برداشتن ساختار تحریم ها 

پررنگ تر شدن نقش ایران در حل بحران قره باغ و تقویت موضع ایران در کریدورهای اقتصادی شرق به غرب از جمله دستاوردهای این قرارداد است
صفحه   2

 رئیس قوه قضائیه در جلسه مشترک اعضای شورای عالی قضایی با نمایندگان مجلس
 بر تعامل 3 قوه برای خنثی کردن نقشه های دشمنان تأکید کرد

فرصت خدمت   در    زمانه   وحدت

 اژه ای: کاهش اطاله دادرسی از نخستین برنامه های قوه قضائیه
در دوره تحول و تعالی است

 قالیباف: ظرفیت جهادی در قوا وجود دارد که بتوانیم 
طرح تحول ساختار اقتصادی را به صورت مشترک پیگیری کنیم
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